
Protokół Nr V/15
Rady Gminy w Wąpie1sku

z dnia30 stvcmia 2015 roku

Sesja rozpoczęła się o godz' 11'00 azakończyła o godz' 11'50'

otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy witając
wszystkich zebranych.

W Sesji udział biora; Wójt Dariusz Górski, Sekretarz Grzegorz
Dzierzyński, Skarbnik - Mirosław Krawczyk.

W Sesji udziałbierze i4 radnych, ustawowy skład Rady 15 radnych.
Sesja jest władna podejmować prawomocne uchwały.
Ad.3
Proponowany porządek obrad;
1 . Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie obecności.
3' Przyjecie porządku obrad.
4. Przyjecie protokołu z poprzedniej Sesji.
5 ' Podjęcie uchwal w spralł ie:
- zmiany uchwały dotyczącej opłat za gospodarowanie odpadami
komunalnymi
- zmiany budżetowe
6. Zakonczenie obrad.
Pan Przewodniczący poinfotmował, że w pkt 5 podjęcie uchwał, nie
będzie rozpatrywana uchwała odnosnie zmtany dotyczącej za
gospodarowanie odpadami kumunalnymi, natomiast do programu
na1eży wprowadzić uchwałę ; w sprawiew zmiany uchwały dotyczącej
przyjęcia Gminnego Progamu Profi1aktyki i Rozwiązywania
Problemów A1koholowych. Proj ekty uchwał radni otrzymali'
Po pkt 5 , należy wprowadzic. Pkt 6 ;Informacja Wójta o
podejmowanych działaniach w okresie między sesjami, pkt 7 ;Wolne
wnioski i zapyĄania.
Pkt 6 programu otrzymuje ;pkt 8.
Zaprzyjęctem progfamu Sesji głosowało 14 radnych na 14 obecnych
na Sesji.



Uchwała w sprawie ustalenia opłat za gospodarowanie odpadami
komunalnymi podjeta w dniu 14 grudnia 2012 r Nr XXIIIlgill2 nte
może być uchylona, jest ona nada1 ważna.
Ministerstwo Srodowiska w pierwszej wersj i podało informacj ę, że
uchwały wcześniej podjęte tracą moc z dniem 1 lutego br. , jednak po
stanowisku Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy
ministerstwo częściowo wycofało się z podj ętego wczesniej
stanowiska, podając komunikat , że podjęte wcześniej uchwaĘ są
wazne. D1atego tez Rada Gminy nie musi podejmować uchwały, jeżeli
stawki opłat za wywóz odpadów nie zmieniają się.
Informację tąprzekazał Patryk Łaszewski zajmujący się gospodarką
odpadami w Urzędzie Gminy.

Ad.4
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej Sesji
został Włożony na pół godziny przed Sesją na sa1i narad, oraz był
dostępny w biurze Rady, jest również pub1ikowany na stronie BIP
Urzędu. Każdy zainteresowany mógł się z nim zapoznać.
Zapyr.ał, czy radni wnoszą uwagi do protokołu. Nikt z radnych nie
wniósł uwag.
Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych na 14 obecnych na
Sesji.

Ad.s
Podjęcie uchwał w sprawie:
- zmiany uchwĄ dotyczącej przyjęcia Gminnego programu
Profi1aktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych'
p. Wójt - został powołany nowy 4 osobowy skład komisji d/s
rozwiazywanta problemów alkoholowych, spotkania mogą odbywać się
taz w m_cu' jeżell zĄdzte konieczność komisja może spotkać się
częściej. Dla przewodniczącego komisji wynagrodzenie miesięczne
wynosi 300 zł, d1a członka komisji 150 zł.
W programie alkoholowym stawki za udział członków komisji w
posiedzeniach wynosiŁy _ 500 zł d1a , 300 zł dla członka.
osczędności w stosunku rocznym wyniosą około 10 tys. zł.
Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Za przy1eciem uchwĄ głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.
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- zmiany budżetowe
P' Skarbnik _ zmiany po styronie dochodów dotycząotrzymanej dotacji
na wypłatę zryczahowartych dodatków energetycznych na kwotę 1147
zł.
Po stronie wydatków; rozwiązano rezerwę ogólną na kwotę 4.400 zł,
zwiększono o kwotę 400 zł wydatki na konkurs języka angie1skiego w
SP w Wąpielsku, zwiększono wydatki na utrzymanie świetlic o kwotę
4000 Zł.
Zaprzyjeciem uchwĄ głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji'
Uchwała Nr yl22l15

Ad.6
Informacj a Wójta o podejmowanych działaniach w okresie między
sesj ami.
- 23 stycznia odbył się konwent wójtów, na ktÓrym omawiane były
założenia RPo, oraz Splawy dotyczące GoPSu'
- 29 stycznia odbyło się w Wielgiem posiędzenid Stowarzyszenia Gmin
Ziemi Dobrzyńskiej,
- 24 stycznta w Długiem odbyło się zeb,ranie sprawozdawcze jednostki
oSĘ w kórym lczestniczył radny sejmiku Paweł Zgórzyński oraz
posel Zbignierł Sosnoił sk i.
- 26 stycznia odbyło się spotkanie u Starosty Rypińskiego odnosnie
opracowania Strategii Rozwoju, dokument ten jest niezbędny ponieważ
bez niego nie mozna pozyskiwać środków z zewnatrz' Powołany
zostanie zespół d/s opracowania strategii, dokona on oceny propozycji
złożonych przez mieszkańców oraz okreśii inwestycje.
- odbyło się posiedzenie Zwięku Gmin Rypińskich,
- 28 stycznia podpisano umowę z f:-rmą SEKo z Bydgoszczy, na
opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy,
przedstawicieli firmy odbędą na terenie naszej gminy 5 spotkań z
mieszkańcami, gdzie szczegółowo przedstawią załozenia do planu.
Spotkania bedąłączone z zebraniami wiejskimi ., na kórych odbędą się
vlybory sołtysów
- p. Szalkowski - dyrektor Muzeum w Rypinie zorganizuje festyn
rycerski, koszt okolo 10 tys zł, gmina dołoży 2 tys zł, pozostała kwota
będzie dofinansowana Z zewnątrz. Na festyn będziemu chcieli zaprosić
przedstawicieli Związku Gmin Dobrzyńskich.



4.d.7
Wolne wnioski i zapyania.

Pan Szteler poinformował , Że 1ako przedstawicie1 uczestniczył w
Zebraniu Związku Gmin Rypińskich. Przewodniczącym związkll został
Pan Pankowski z gminy Rypin, Saeler _ zastępcą przewodniczącego
związku. W skład zarządu powołani zostali; burmistrz Rypina oraz
wójtowie gmin.
Na spotkaniu padła propozycja aby gminy wspólnie wybudowały w
Puszczy k. Rypina schronisko dla bezdomnych z:wierząt.

P. Sekretarz _ wspólna budowa schroniska była już rozpatrywana w
poprzedniej kadencji , jednak nie doszła do skutku.
Każda gmina do końca marca musi podjąć uchwałę w sprawie opieki
nad bezdomnymi zwierzętami, aby uchwała była ważna musimy mieć
podpisaną umowę ze schoniskiem. W roku ub taką umowę
podpisaliśmy ze schroniskiem dla zwierz4 w ostwowitem Go1ubskim.
Roczny kosŹ opłat to około 30 tys zł. obecnie Z naszego temu
przekazaliśmy do schroniska 5 psów.

Pan Przewodniczący poprosił na sesję Panią redaktorkę CGD' kóra
uczestniczyła w posiedzeniu poprzedniej sesji, oceniając
nieprawidłowość w podjętym głosowaniu na temat przekazania 4 tys zł
d1a jednostki oSP w Długiem na remont łazienki.
Pismo do Rady skierowała jednostka oSP prosząc o wsparcie
finansowe, pismo to zostało odczJ.tane w wo1nych wnioskach, aby
przekazać pieniądze,Pan Skarbnik musi dokonać zmian w budżecie,
uzyskując na to akceptację Rady.
Wszystkie procedury były zachowane zgodnie z prawem.
Pani redaktor twierdziła, że konsultowała się w tej sprawie z radcą
prawnym ' który stwierdził że Rada Gminy nie tak powinna była
podjąć decyzję.
Pan Przewodniczący poprosił Panią redak1oą aby dokonała wyjaśnień
w czasopiśmie lznając rację Rady Gminy.

Pan Przewodntczący przekazał informację, że uczestnicząc w zebraniu
jednostki oSP w Długiem jeden z uczestników zarzucił mu, ze Pan
Wójt ma obniżone wynagrodzeni e o 30%o w stosunku do poprzednika.
Po dokonanych przehczeniach j est to kwota 1 5%.

P. Seketarz- musimy dać odpowiedź panu Stokowskięmu, czy Rada
Gminy wyraża zgodę na zamianę działek w Półwiesku , czy też
przedłużamy termin rozpatrzenia podania o miesiąc.
Radni zdecydowali, aby przedłllżyć termin o miesiąc.



Pan Szteler zaproponował, aby zebran|a w sprawie wyboru sohysów
prowadzili radni na swoim teręnie.
Pan Sekretarz _ zgodnie Ze statutem sołectwa przewodniczącego
zebrania wybiera się z mieszkńców.

Pan Wójt _ pierwsze zebranie odbędzie się w dniu 19 1utego w
Wapielsku, 20 lutego w Dfugiem, pozostałe zebrania zostaną ustalone
w terminie późniejszym, uzgodnione z fitmą SAKo.

Pan Przewodn|czący - jaki 1est kosŻ nagrania sesji.
P' Wójt - za nagranie nie płacimy ntc za to, że gazeta CGD jest
dostepna na terenie gminy.

Ad.8
Na tym protokół zakoilczono.

Protokółowała;
H. Siemińska

Przewodniczacv
Radv Gmlni, "
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